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	AW 442 120 / 190 CN
	: Important safety information
	Risk of death!
	Danger of death!
	Risk of fire!
	Risk of fire!
	Risk of injury!
	Risk of injury!
	Risk of injury!

	Risk of electric shock!
	Risk of electric shock!
	Danger of suffocation!
	Risk of injury!
	Risk of injury!

	General information
	Caution!
	Damage to the appliance
	Exhaust duct
	Note
	Electrical connection


	Installation preparation
	Caution!
	Checking the wall
	Appliance dimensions and safety clearances

	Preparing for installation (Fig.1)
	1. Mark a vertical centre line on the wall from the ceiling to the lower edge of the extractor hood.
	2. Mark positions for the screws and the contour of the attachment area.
	3. Drill holes for the fixtures and press in the wall plugs flush with the wall.

	Fitting the wall bracket (Fig.2)
	1. Screw on the angle bracket for the flue duct.
	2. Screw on the two mounting brackets for the extractor hood hand- tight. Do not firmly tighten the screws.

	Installing the appliance
	1. Unscrew the cover plate from the ventilation hood:
	2. Slide the remote fan unit into the ventilation hood from above. Use four screws to secure it in place. Connect the mains cable and control cable to the control module. (Fig.3)
	3. Hook the ventilation hood into the two mounting brackets in such a way that it snaps firmly into place.
	4. Turn the mounting brackets to align the ventilation hood horizontally. If required, the appliance can be moved to the right or to the left. (Fig.4)
	5. Tighten the screws on the mounting brackets. To do this, hold the mounting brackets in place to prevent them from twisting.
	6. Use two screws above the mounting brackets and an additional two screws in the lower section of the ventilation hood to secure it to the wall. (Fig.5)

	Connecting the appliance (Fig.6)
	Notes
	Connecting the air extractor
	Exhaust air pipe, 150 mm diameter (recommended size)
	1. Secure the exhaust air pipe directly to the air-pipe connector on the remote fan unit.
	2. Connect it to the exhaust air opening.
	3. Seal the joints appropriately.

	Establishing a connection to the mains
	1. Plug the mains plug into the earthed socket.
	2. If a fixed connection is required, follow the instructions in the Electrical connection section.


	Attaching the flue duct
	1. Remove the protective foil from both flue ducts.
	2. Fit the upper flue duct. (Fig.7)
	3. Fit the lower flue duct. (Fig.8)
	Note
	4. Place the lower flue duct on the appliance.
	5. Fit the grease filter. (Fig.9)


	Additional switching output
	Networked operation (Fig.10)
	1. Unscrew the cover plate.
	2. Press and hold the reset button until both LEDs light up continuously (approx. 5 seconds). Then release the button within 5 seconds.
	3. Screw in the cover plate.
	4. After initialisation, have a qualified electrician check that the system functions correctly.

	Removing the appliance
	1. Remove the grease filter.
	2. Remove the flue duct.
	3. Disconnect the appliance from the power supply.
	4. Disconnect the exhaust air ducts.
	5. Undo the fastening screws.
	6. Remove the appliance.

	: 重要 安全信息
	有生命危险!
	有致命危险!
	有着火危险!
	有着火危险!
	有受伤危险!
	有受伤危险!
	有受伤危险!

	有电击危险!
	有电击危险!
	有窒息危险!
	有受伤危险!
	有受伤危险!

	常规信息
	注意!
	电器损坏
	烟管
	提示
	电气连接


	安装 准备
	注意!
	检查墙体
	电器尺寸 与安全界限

	准备安装 (图1)
	1. 从天花板到抽油烟机的下部边缘，在墙壁上画一条垂直中心线。
	2. 标记螺钉的位置和安装区域的轮廓。
	3. 在设备上钻孔，并按入墙塞，使其与墙壁齐平。

	安装墙托 (图2)
	1. 拧上烟道管角托。
	2. 用手拧紧抽油烟机的两个固定支架。请勿拧紧螺丝。

	安装电器
	1. 从吸油烟机上拧松盖板：
	2. 将远控风机从上部滑入吸油烟机中。使用 4 颗螺丝钉将其固定到 位。连上控制模块的电源线和控制电缆。(图3)
	3. 以这种方式让吸油烟机钩住两个安装支架，以便其牢固的完好入 位。
	4. 转动安装支架，水平放置吸油烟机。如有需要，可以将电器向右 或向左移动。(图4)
	5. 拧紧安装支架上的螺丝钉。为此，按住安装支架直到合适的位 置，防止其翻转即可。
	6. 在安装支架上使用两颗螺丝钉，在吸油烟机的下部区域再使用 两颗螺丝钉将其固定到墙上。(图5)

	连接电器 (图6)
	提示
	连接抽气机
	排风管，150 mm 直径（推荐尺寸）
	1. 将排风管直接固定到远控风机上的风管连接件。
	2. 将其连接到排风管开口处。.
	3. 妥善密封连接件。

	接通电源
	1. 将电源插头插入接地插座。
	2. 如果需要固定连接，请遵循电气连接部分的说明。


	连接烟道管
	1. 撕去两条烟道管上的保护膜。
	2. 安装上烟道。(图7)
	3. 安装下烟道。(图8)
	提示
	4. 将下烟道管放在电器上。
	5. 安装油脂过滤器。(图9)


	其它开关输出
	联网操作 (图10)
	1. 拧松盖板。
	2. 按下并按住重置按键，直到两个 LED 灯持续亮起（约 5 分钟）。 然后在 5 秒钟之内松开按键。
	3. 拧入盖板。
	4. 初始化之后，让合格的电工检查系统功能是否正确。

	拆除电器
	1. 拆下油脂过滤器。
	2. 拆下烟道。
	3. 断开电器电源。
	4. 断开排烟管。
	5. 拧开固定的螺丝钉。
	6. 拆下电器。
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